
OB 50. LETNICI SREDNJE ŠOLE ZA RAČUNALNIŠTVO

Novi prostori in oprema
Z otroritvijo novih, z moderno opremo oprem-

Ijenih prostorov, Srednja šola za računalništvo na
Tržaški cesti te dni zaokrožuje natanko 50 let
svojega dela. Okrogli jubilej so tu pričakali z ugo-
tovitvijo, da šola, če hoče izpeljati vse svoje pro-
grame, ne more več brez sodobne opreme, ki še
zlasti v računalništvu postaja vse večjega pomena.
Prav zato je na šoli že lani slekJa široka akcija,
s katero naj bi zbrali potrebna sredstva za opremo
novih učilnic.

Tako so uspeli poleg nove opreme za eno večjo
oziroma eno manjšo učilnico za računalništvo (s
16 računalniki iz družine IBM), opremiti tudi dve
naravoslovni učilnici za kemijo in biologijo
z ustreznima kabinetoma (na šoli namreč po!eg
5 oddelkov za računalništvo, že drugo leto vpisu-
jejo tudi 2 oddelka naravoslovno-matematičnega
programa).

Vrednost vseh teh investicij cenijo na okrog 200
starih milijard din, pri čemer so poleg lastnih
sredstev in denarja, ki ga je prispevala Republiška
izobraževalna skupnost, pošteno odvezale mošnji-
ček tudi nekatere delovne organizacije, v manjši
meri pa - kot enkratni prispevek ob jubileju
- tudi starši učencev.

Otvoritev na novo opremljenih učilnic je le
segment v prizadevanju šole, da omogoči svojim
učencem kar najboljše pogoje za delo. Prvič so
morali zavihati rokave že leta 1981, ko so kot
»novorojeno dete« bivše VII. viške gimnazije po-
stali Srednja šola za računalništvo.

»Prehod na nov program je zahteval najprej
notranjo prostorsko preureditev, kajti naš pro-
gram je izrazito tehnične vsebine; prav zato je bilo

treba najprej urediti ustrezne prostore za izvaja-
nje vaj,« se še spominja ravnatelj šole Stane Vir-
tič. »Sola se je morala nemudoma lotiti notranje
adaptacije, hkrati pa dograditi dve učilnici s kabi-
netoma. Z vsem tem delom je šola pridobila prek
300 kvadratnih metrov novega prostora. istočasno
pa je morala začeti tudi z nabavo računalniške
opreme in misliti na ustrezne kadre. Prav tu pa je
najbolj škripalo. Razlog: šola ni imela dovolj sred-
stev, da bi lahko ponudila dovolj visoke osebne
dohodke. V skladu z novim programom, smo
potrebovali predvsem dipl. inž. računalništva,
elektronike in avtomatike. Ni nam preostalo dru-
gega, ko da smo si pomagali s študenti in absol-
venti Elektro fakultete. Primanjkovalo pa je tudi
ustrezne strokovne literature za poučevanje stro-
kovnih tehničnih predmetov. Skratka, program
računalništva ni imel pravega materialnega in ka-
drovskega zaledja. Šele sčasoma so se ob izdatnih
naporih šole pogoji začeli postopoma izboljše-
vati.«

Ob svoji 50-letnici Srednja šola za računalništvo
poleg otvoritve novih učilnic, pripravlja tudi sre-
čanje za svoje bivše učitelje, ki so že odšli v pokoj.
Svečana akademija bo 22. novembra v sejni dvo-
rani občinske skupščine, Pripravljajo pa tudi li-
kovno razstavo akademskih slikarjev, ki so matu-
rirali na tej šoli (naj omenimo Tomaža Gorjupa in
Zmaga Modica) in izdaj oposebne - jubilejne
- brošure, v kateri naj bi bil prikazan celoten
zgodovinski prerez šolstva na Viču. Celotno slavje
naj bi se (z odprtim dnem šole) končalo 9. de-
cembra.
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